



09 Mar 2015

KOSMO, Malaysia

Author: No author available • Section: Business & Finance • Article type : News Item
Audience : 208,331 • Page: 52 • Printed Size: 165.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia
ASR: MYR 1,342 • Words: 246 • Item ID: 381110108



iSENTIA
INFLUENCE • INFORM • INSIGHT

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

Page 1 of 1

MSM terima anugerah Kecemerlangan Dalam Sektor Pembuatan

KUALA LUMPUR – MSM Malaysia Holdings Bhd. (MSM) dan Ketua Pegawai Eksekutif (CEO) Kumpulannya, Datuk Sheikh Awab Sheikh Abod menerima anugerah bagi dua kategori masing-masing pada acara Anugerah Kepimpinan Global 2015 yang diadakan di sini baru-baru ini.

Dua pengiktirafan tersebut terdiri daripada Anugerah Kecemerlangan Dalam Sektor Pembuatan dan CEO Cemerlang Tahunan yang dinilai oleh pakar-pakar industri.

Menurut Sheikh Awab, pengiktirafan tersebut akan terus

memacu MSM, anak syarikat Felda Global Ventures Holdings Bhd. ke arah matlamatnya dalam menjadi salah satu peneraju global menjelang 2020, selain mengukuhkan kedudukannya sebagai syarikat pengeluar gula tempatan yang utama.

“Saya berasa gembira dengan dua anugerah yang diterima ini dan ia merupakan pengiktirafan sebenar bagi pencapaian MSM dalam industri gula,” katanya dalam satu kenyataan akhbar di sini baru-baru ini.

Kemenangan MSM dipilih

berdasarkan kepada penglibatan konsisten syarikat tersebut dalam pertumbuhan perniagaan serta pembangunan komuniti, usaha berterusan dan sumbangan terhadap pembangunan serta perkembangan ekonomi selain pengukuhan perniagaannya ke arah pencapaian lebih tinggi.

Sementara itu, Sheikh Awab pula dipilih berdasarkan kepada usaha dan pencapaiannya dalam membawa MSM ke tahap baharu, iaitu daripada pemain industri tempatan kepada peneraju pasaran global.



SHEIKH AWAB (dua dari kanan) menerima anugerah pada Anugerah Kepimpinan - Global 2015 di Kuala Lumpur baru-baru ini.